

《单词百科:representation是什么意思?representation怎么发音?representation的解释和用法》

英语单词representation是什么意思?representation怎么读?representation怎么发音?英语巴士为您整理了representation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



representation怎么读

representation的读音:[repr zen te n]

representation的意思

1、n.表现;陈述;表现...的事物;有代理人;

representation的相关词组

1、Written Representation 书面表示;



- 2、proportional representation (选举上的)比例代表制;
- 3、coded representation 编码表示;

representation的近义词

- 1、account n. 账,账目:存款:描述:解释:
- 2、acting adj.代理的;起作用的;活动着的;产生影响的;
- 3、agency n.代理;机构;力量;
- 4、argument n.争论,争吵;论据;[数]幅角;主题,情节;
- 5、complaint n.抱怨;不满的原因;疾病;

representation的双语例句

1. The painting is a representation of a storm at sea.

这幅画描绘的是海上的暴风雨.

2. All parties won representation in the national assembly.

所有政党在国民大会中都赢得了代表资格.

3. Outcome 1.1: Understand the fundamental principles of digital computing, including number representation and arithmetic operations.

结果1.1:了解数位计算的基本原理、包括数字表意和算数运算.

4. Essentially, a theory is an abstract, symbol representation of what is conceived to be reality.

理论从本质上是对现实的一种抽象的 、 符号式的表达.

5. The system of proportional representation has led to the minority parties continually holding the balance of power in the parliament.

比例代表制使得少数党在议会中频频拥有举足轻重的地位。

6. The new bill would remove student representation from the university Senate.



新议案将取消大学评议会中的学生代表。

7. The representation of the dolly directly presents the performance of the robot system.

小车在场上的表现直接体现了整个机器人系统的好坏.

8. Different Methods: To touch the keys will result in different representation of timbre.

不同的触键方法,会产生不同的音色表现.

9. Legal Aid is available to eligible defendants for providing legal representation in committal proceedings.

法律援助处可以为合资格取得法援的被告提供代表律师出席初级侦讯.

10. The graphs give a visual representation of the inflation.

这些图直观的说明了通货膨胀.

11. A Map is a graphic representation of part of the earth's surface.

地图是一个图形的部分地球表面.

12, the negative representation of single mothers in the media

媒体对单身母亲的负面描述

13. Historians looked to artists' representations of the lion to piece together a picture of how the lion once looked.

历史学家寄希望于艺术家对这位名人的描绘,以完整呈现他从前的模样。

14. No legal aid was available to cover representation before tribunals.

法律援助不包括裁判庭代表的费用.

15. Which one of the following parliaments or assemblies does not use proportional representation?

以下哪个议会没有采用代表制?

16. There has been a decline in union representation in the auto industry.



汽车行业中工会代表有所减少。

17. Minority groups need more effective parliamentary representation.

少数族群需要办事更为高效的议会代表。

18. The accused was not allowed legal representation.

没有允许被告请律师。

以上是英语巴士为您整理的representation怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于representation的用法、representation的释义、representation的相关详情请点击:https://enbs.cn/representation

